
 

 

 

Protokoll fört vid styrelsesammanträde med SPF Eken i Syrenen  

måndagen den 4 december 2023 kl. 10.00.                                           En bilaga. 
 

På styrelsemötet deltog: Siv Nilsson, Marianne Gustafsson, Catharina Lindskoog, Torbjörn 

Wendt, Eva Ramberg, Hans Gustafsson, Per Fridlund, Fred Thuresson och Jan-Erik Ekberg. 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande, Siv Nilsson, konstaterade med glädje att samtliga styrelseledamöter var 

närvarande och hälsade alla välkomna! 

 

§ 2       Fastställande av dagordning 

            Föreslagen dagordning godkändes. 

 

§ 3 Föregående mötesprotokoll 

Styrelseprotokollet från 2023-11-06 godkändes och lades till handlingarna. 

§ 4 Ekonomifrågor 

4.1 Vår kassör hade gjort en föredömlig och informativ resultatkommentar för vad som 

hade hänt under november månad. 

 Styrelsen godkände de utskickade resultat- och balansräkningarna.  

 Antalet medlemmar per oktober 2023 uppgick till 247. Speciellt glädjande är att vi, 

under året, fått många nya medlemmar 65 - 70 år. 

4.2 Årsmöteshandlingar, verksamhetsberättelse, budget 2024 mm. 

 Förslag till verksamhetsberättelse 2023, budget 2024 mm. kommer att sammanställas 

av Siv N, Jan-Erik och Hans G. Klart till januari styrelsemöte. 

§ 5 Föreningsfrågor, aktiviteter, beslut och information 

5.1 Nödskyltar för utrymning i Syrenen behövs. Bedömdes att 5 skyltar med 

nödbelysning erfordras. Per F tar fram underlag och kostnad. Kanske pandemin 

fortsätter varför det bör finnas handsprit i alla lokaler i Syrenen. Flera av oss i 

styrelsen har lager av sådant. 

5.2  Avstämning Studieförbundet Vuxenskolan. 

 Ett sådant möte har ägt rum. Som bekant är, kommer alla fristående studieförbund 

inför kommande år att få en betydande neddragning av sina ekonomiska resurser. 

 Hur som helst verkar det som att senare tryckning och distribution av våra 

programblad kan ske till ett lägre pris. 



5.3 Programblad för våren 2024. Tid för synpunkter har funnits. Nu är det klart för att 

sändas ut! 

 

5.4 Övrigt. 

 Marianne Gustafsson har varit på en ”byavandring” med kommunen. Se Bilaga! 

§ 6 Kommande aktiviteter: 

 Julfest 14 december, vi hjälper till från styrelsen. 

 Fred ansvarar för lotteriet! 

§ 7 Förbund och distrikt: 

 Styrelsen hade inga synpunkter på det som har anförts från förbund och distrikt. 

 Flera nätbaserade utbildningar och utbildningsmaterial finns på SPF hemsida. 

7.3 Övrigt. 

 

§ 8 Övriga frågor. 

8.1 Per F rekommenderar att vi regelbundet laddar batteriet i vår högtalaranläggning, så 

att den alltid fungerar när vi behöver den. 

8.2  Torbjörn W har undersökt nya alternativ att fixa bredband i lokalen. Förslag kommer 

inom kort. 

8.3 Styrelsen beslöt att bjuda in representanter ur vår valberedning till vårt kommande 

styrelsemöte den 8 januari. 

§ 9 Nästa styrelsemöte äger rum den 8 januari 2024. 

 (Hans G fixar fikabröd) 

 

 

 

 

 

 

---------------------------------------------- ---------------------------------------------- 

Hans Gustafsson, sekreterare  Siv Nilsson, ordförande 


